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Radna Rady Miejskiej 
w Czeladzi 

          

W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia  14 marca 2019 r. w sprawie braku podestów przy

przystankach tramwajowych  uprzejmie informuję, że Gmina Czeladź planuje przebudowę całej pętli

tramwajowej w ramach zadania inwestycyjnego pn. ”Zintegrowane punkty przesiadkowe A-T-R/A-R w

mieście Czeladź wraz z przedsięwzięciami towarzyszącymi”. Jednocześnie  Gmina Czeladź zwróci się

z prośbą do Tramwajów Śląskich S.A. o modernizację istniejących przystanków w mieście Czeladź. 
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